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Avbryt projekteringen av bostäder i Branterna i Mälarhöjden 
 
Det rödgröna styret har beslutat bebygga parkområdet Branterna i Mälarhöjden med tre till 
fem flerfamiljsfastigheter om totalt 70 bostäder. Branterna består av brant naturmark med 
blandskog och berg i dagen. Mark med så höga naturvärden i stadsbebyggelse bör lämnas 
orörda. Om området bebyggs kommer mycket större delar av klippbranten och skogen att 
tas bort eller påverkas än vad som anges i stadens underlag. Den vildvuxna parken och stor 
del av klippbranten försvinner. Även om det är en målsättning att minimera negativ påverkan 
på ekologiska värden kan naturmark inte återskapas. Det blir istället gräsmattor och enstaka 
träd mellan husen. Områdets vilda naturkaraktär förstörs. 
 
Förslaget har väckt stora protester i grannskapet. Det är många lokalboende och oroade 
medborgare som engagerat sig i frågan för att stoppa det som de anser vara en försämring 
av området. De förtjänar att lyssnas på. Nybyggnation ska inte påtvingas motvilliga 
medborgare. Lokal förankring och möjligheter att på demokratisk väg kunna påverka sitt 
närområde bör uppvärderas vid överväganden som dessa. 
 
Det är Sverigedemokraternas uppfattning att planarbetet bör avslutas och att platsen inte 
bebyggs. 
 
Mot bakgrund av detta föreslår vi att: 

1. Stadsbyggnadsnämnden och exploateringsnämnden detaljplanearbetet samt 
exploatering av Branterna. 
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